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Abstract (en)
[origin: CN104980846A] A headset includes an active noise control system, with an ANC microphone delivering a signal including an acoustic noise
component. A digital signal processor DSP (50) comprises a feedback ANC branch (54) applying a filtering transfer function (HFB) to the signal
picked up by the ANC microphone, and means (46) for mixing the signal of the feedback branch with an audio signal to be reproduced (M). The
ANC microphone is an internal microphone (28) placed inside the acoustic cavity (22), and the feedback ANC filter (54) is one between a plurality of
selectively switchable, pre-configured feedback ANC filter. The DSP (50) comprises means (62) for verifying whether current characteristics of the
microphone signal fulfil or not a set of predetermined criteria, and for selecting one of the pre-configured feedback ANC filters as a function of the
result of this verification. The filtering (HEQ) of an equalization branch (58) of the signal to be reproduced (M) is also modified as a function of the
current selected feedback ANC filter.

Abstract (fr)
Le casque comporte un système de contrôle actif de bruit, avec un microphone ANC délivrant un signal comportant une composante de bruit
acoustique. Un processeur numérique de signal DSP (50) comprend une branche ANC feedback (54) appliquant une fonction de transfert de
filtrage ( H FB ) au signal délivré par le microphone ANC, et des moyens de mixage (46) du signal de la branche feedback avec un signal audio à
reproduire ( M ). Le microphone ANC est un microphone interne (28) placé à l'intérieur de la cavité acoustique (22), et le filtre ANC feedback (54)
est l'un d'entre une pluralité de filtres ANC feedback préconfigurés, sélectivement commutables. Le DSP (50) comprend des moyens (62) pour
vérifier si des caractéristiques courantes du signal microphonique vérifient ou non une batterie de critères prédéterminés, et pour sélectionner l'un
des filtres ANC feedback préconfigurés en fonction du résultat de cette vérification. Le filtrage ( H EQ ) d'une branche d'égalisation (58) du signal à
reproduire ( M ) est également modifié en fonction du filtre ANC feedback courant sélectionné.
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